
 

Vragen ex. art. 37 van het RvO ten aanzien van de 
Zwemvereniging Beek en Donk 

 

In het ED van zaterdag 28 mei 2022 is een artikel geplaatst met de kop 
“Zwemclub dreigt kopje onder te gaan”. Daarnaast zijn wij benaderd door 
bezorgde leden van de zwemvereniging. Het probleem is dat de beweegbare 
vloer in het zwembad door slijtage aan de cilinders vast zal worden gezet, 
indien er geen middelen komen om deze cilinders te vervangen. De vloer zal 
dan op 1,40 meter worden vastgezet. Op basis van verkregen informatie is het 
voor de zwemvereniging dan onmogelijk om te kunnen voldoen aan de eisen 
van de zwembond t.a.v. het geven van zwemlessen aan kinderen van 4 jaar 
indien de vloer op 1,40 meter wordt vastgezet.  

We hebben daarom de volgende vragen: 
- Welke rol zit het college voor zichzelf om dit probleem op te lossen? 
- Is het college op de hoogte dat als de zwemvereniging moet stoppen met 
het geven van zwemlessen dat ook het geven van zwemlessen aan mensen met 
beperkingen, vluchtelingen en statushouders zal stoppen? 
- Vindt het college het van belang dat zwemlessen voor alle doelgroepen 
in Laarbeek gegeven kunnen worden en wil het college daarbij een rol spelen 
om dit voor Laarbeek te behouden? 
- Zo ja, op welke manier ziet het college hierin haar rol? 
- Is het college bekend met de hoogte van het bedrag dat nodig is om de 
beweegbare vloer in functie te kunnen houden en is zij bereid om hierbij 



financieel bij te springen. Zo niet, dan zien we graag een onderbouwing van dit 
standpunt.  
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